

## Referat møte i Telemarkskomiteen

|                       |                                                                                                                                                                                                                                                                                         |
|-----------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Tilstede:             | Medlemmer av Telemarkskomiteen:<br>Rolf Bryn (RB), , Berit Nygaard (BN), Bjarne Ringstad (BR), Guro H Kjølseth (GHK), Anne-Marit Enger (AME)<br>Sportssjef Per Olav Tangen (POT), Sportskonsulent Gunnhild Sofie Vangsnes (GSV), Amund M Haugen (AH)<br>Forfall: Per Ståle Grude (PSG), |
| Organisator/referent: | RB                                                                                                                                                                                                                                                                                      |
| Dato/tidspunkt        | <b>23.09 – 20.30-23.00</b>                                                                                                                                                                                                                                                              |
| Sted:                 | <b>MeetAt</b>                                                                                                                                                                                                                                                                           |
| Tema:                 | TK-møte nr. 15 2018-2020                                                                                                                                                                                                                                                                |

### Habilitetsvurdering

Ingen inhabile.

### Kort status ansvarsområder

- Økonomi/Administrasjon (RB)
  - GSV legger ut månedsrapporten ca den 15. hver måned.
  - Budsjettprosessen starter nå – vi må tenke på hvordan vi gjør dette neste sesong.
  - NSF totalt går dårlig.
- Markedsarbeid (POT/BN)
  - Kommet videre med Rottefella. Positivt – de blir med videre, kanskje mer enn tidligere. Skal møte laget i Hintertux. De interessert også på bredde.
  - Swix er også på banen. Kan se ut som vi får smøring og staver. Kanskje også klær, men da kjøpe.
  - Energi Pura (ryggplater) er på plass.
  - Uvex har fått hjelmer og briller i Hintertux. Må skrive ferdig avtale, samt få på plass det siste utstyret.
  - Hansker ok. 3 par til støtteapparat og landslag
  - Fartsdresser kommer mot slutten av året. Kommer også supplering av annet utstyr.
  - Kommer en stor leveranse snart – skulle har vært klart før Hintertux, men sen leveranse fra Kino. GSV skal gå gjennom klærne før trykking. Møte neste uke med Madelene.
- Sport (topp og bredde) (POT)
  - Topp
    - Testing og samling på OLT før skisamling hintertux. Også samling med Liv Hemmestad.
    - Hintertux – to dager med fokus på posisjon og balanse. Teoriøkt i skiteknikk. Porter i Olperer, samme oppgaver men i løype. Evalueringer og videogjennomgang på kvelden. Progresjon i terreng – brattere. 11-12 runder – kanskje litt i overkant. Fredag fin sykkelstur opp til 2500 m. To evalueringer underveis. Totalkost 145.000,-. Flybilletter nesten dobbelt så dyrt som i fjor. Må bli flinkere til å bestille tidlig.
    - Breddesamling – litt todelt med landslag og satsingsgrupppen. Landslaget progresjon, s-gruppen mer frikjøring. Mange lag har meldt at de kommer.
    - POT skal ha ansvar for samling i november.
    - Snakker med Berghof om mulig redusert pris som sponsorat.
    - Herman virker positiv til å være med videre.
  - Bredde
    - Det er opprettet telemarkutvalg i Sogn og Fjordane Skikrins.
- Politikk/Internasjonalt arbeid (RB)
  - FIS komitemøte.

- Organisasjonsutvalget legger frem resultat av arbeidet til høring. Dette må vi jobbe grundig med.

### **Sak 5 – 2018-2020 Terminliste NC/NM**

- Gålå 14-15 desember OK. Dugnadsrenn. Samling for landslaget i forkant.
- Kvitfjell 11-12 januar. Bakken OK. Vanskelig å finne arrangør, ser ut til at det blir dugnadsrenn. Kanskje NM her, så det ikke kolliderer med WC.
- Ål 1-2 februar. Bakken ikke bekreftet. Bjorli kan også være interessert i å arrangere renn på Bjorli denne helgen. NM Klassisk? Kollisjon med WC.
- Alperittet 22 februar.
- Vardåsen 29-1 mars
- Hafjell 28-29 mars NM Sprint og Parallell
- Kjerding Open NM fjelltelemark 18 april. Vurdere NM i forbindelse med Kjerdingi. Kan ha egen NM-start, så det ikke blir sammen med alle. Før eller etter?
- Bjarne har ringt Jan Tore Gresaker, Paal Kristenstuen, Ole Petter Johansen. Positive til å være med. Opptatt av hvilke helger det er snakk om. Opplæring kreves.
- Må ha kontakt med de lokale klubbene på de stedene vi skal. GSV kan hjelpe med kontakt med kretsene. Hva kan vi gjøre for å øke rekrutteringen på de ulike stedene vi er.

### **Sak 8 – 2018-2020 Samarbeidspartner/sponsor**

- Bra utgangspunkt etter «lørdagsmøte» for noen uker siden. GSV har hatt møte med tidligere markedssjef i NSF og fikk noen innspill.
- GSV kan få hjelp til å spisse budskapet mot 2-5 potensielle, men ønsker innspill på hvilke det skal være. GSV kaller BN, BR og PSG til et kort arbeidsmøte hvor man velger topp 3 og snakker om tilbakemelding.
- BN har vært i dialog med en potensiell leverandør, negativt. Kan komme tilbake i slutten av 2020 for 2021.
- Langrenn vil dele erfaringer med utarbeidelse av sin kommunikasjonsstrategi. GSV har startet å se på dette for Telemark. Det blir mer samarbeid på tvers av grenene rundt kommunikasjon.

### **Sak 19 – 2018-2020 Breddesamling Hintertux**

- Forfall
  - Erik skade – avrevet sene, må kanskje opereres.
  - Nora kyssesyke.
  - Dekkes av reiseforsikring.
  - Faktura sendes i morgen.

### **Sak 22 - 2018-2020 Høstmøte 2019**

- Starte planlegging kan RB ta med GSV og PO.
- Agenda
  - RB snakker med Glenn om forberedelse til uttakskriterier.
  - Rekruttering på NC
  - Gjennomgang av arenapakken
  - Terminliste og uttakskriterier
  - Diskusjon om utkast organisasjonsutvalget.
  - Eventuelle regelendringer.
- Målet er at alle som skal arrangere NC/NM er representert.
- Utdeling Ildsjelprisen.
  - Kandidater.
    - To gode kandidater fra Nordvestlandet. RB ringer Rune for å sjekke hva han oppfatter som mest riktig.
  - Kniv. RB snakker med Birger
- Prøve å få til et sosialt arrangement lørdag kveld.

### Sak 23 - 2018-2020 Tiltak for bredde og rekruttering

- Viktig å kartlegge hvilke aktiviteter som faktisk finnes. Det er mer aktivitet enn det vi vet. Gjøre det mulig å legge inn breddearrangement øverst på våre sider.
- Flere alpklubber ettersøker samarbeid. Kjelsås, bl. a.
- Folkehøyskoler, større arrangement der vi kan henge oss på eller stille med hengeren.
- Idrettsregistrering er veldig viktig.

### Neste møte/møteplan

| Dato og tid       | Møte     | Møteform      |
|-------------------|----------|---------------|
| 18.10, 18.00      | TK-møte  | Fysisk møte   |
| 17. – 20. oktober | Høstmøte | Oslo-regionen |
|                   |          |               |